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酒牌局公開聆訊結果  

Liquor Licensing Board’s Decision on Open Hearing Cases 

個案 

Case 

 酒牌局的決定 

 Liquor Licensing Board’s Decision 

FUSION CURRY 188 

新酒牌申請  

同意簽發為期 12 個月的酒牌，並附加下列持牌條件：  

晚上 10 時至翌日上午 9 時，處所的所有門窗必須保持關閉。  

Stazione Novella  

Application for Renewal of 

Liquor Licence 

Agreed to issue a 12-month liquor licence with the amendment of the existing additional 

licensing condition as follows:  

All doors and windows of the premises  shall  be kept closed between 9:00 p.m. and 

9:00 a.m. the following day;  

and the imposition of the following addit ional licensing condition:  

The licensee shall be on duty on the premises between 6:00 p.m. to 12:00 midnight  

except the weekly day-off.  

The other existing addit ional licensing conditions on the liquor licence remain 

unchanged.  

Max 

酒牌續期申請  

同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。  
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H.OURS 

酒牌續期申請  

同意續發為期 12 個月的酒牌，並維持酒牌上原有的附加持牌條件。  

LB BAR 

酒牌續期申請  

 拒絕批准酒牌續期申請。  

註：有關上述酒牌局的決定及理據，本局會個別另函通知申請人。  

Note :  Notice in writing of the Board’s decision above, together with reasons, will  be given to ind ividual applicants 

separately.  


